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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Felvilágosítás céljából elmagyarázná egyeseknek, hogy
mi vezett oda, hogy ön lezárta az országot és elrendelte, hogy a sportrendezvényeket nézők 
nélkül, zárt körülmények között kelljen megtartani?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Egy index.hu portálon megjelent blog szerzője arról ír,  hogy „Remélem most minden sivalkodó
boldog”:

„Hetek  óta  változó  idegességgel  olvasom  azoknak  az  idiótáknak  a  kommentjeit,  akik  teljesen
random cikkek  alatt  fröcsögnek a meccsrejáró  emberekre,  és  azt  követelték,  hogy vegyék  el  az
emberek szórakozását. Most végre örülhetnek, szar lesz nekünk is. 

Szerencsére a metrópótló buszokat nem tiltják be, így ott lehet 150 ember egy 18 méter hosszú
járművön zárt térben, de egy focipálya körül a szabad ég nem lehetnek 150-en, ez így van jól, így
biztonságos!

Sajnos  ahogyan azt  megszokhattuk,  két  véglet  létezik  ebben az  országban,  ami  jelen esetben a
mindent  lehet  vagy  semmit  sem  lehet.  Pár  hetet  kellett  volna  kibírni  a  téli  szünetig  (megyei
bajnokságokban sok helyen annyit sem), de nem, felfüggesztik az amatőr bajnokságokat és zárt
kapus lesz minden egyéb meccs. A tavaszból kiindulva az MLSZ-ben még az is benne van, hogy NB
II. sem lesz, az NB III. pedig szinte tuti ugrott, mert az hivatalosan amatőr. Őszintén szólva az pont
nem érdekel, hogy van-e NB I., pont a foci lényegét veszik el már megint.

Szomorú vagyok,  amiért  továbbra is  gyerekként  kezelik  az  embereket  az  országban.  Maszkban,
távolságot tartva sem lehet amatőr meccsekre menni, inkább bezárnak mindent, az a tuti.

Remélem boldog mindenki,  aki  eddig  folyamatosan a  focimeccsek  betiltását  követelte,  őszintén
kívánom nekik, hogy soha ne legyen nagyobb örömük az életben ennél.”



Valószínűleg a blog írója nem nézi a magyarnál „gyengébb és kevésbé látogatott bajnokságokat”
(Premier League, LaLiga,  Serie A, Ligue 1),  amelyek jelenleg is zárt  kapuk között  zajlanak. A
különbség a magyar és a „hanyatló nyugat” bajnokságai között az, hogy ott piaci, és nem NER
alapú a bajnokság.

Kérdezem Önt:

Felvilágosítás céljából elmagyarázná egyeseknek, hogy mi vezett oda, hogy ön lezárta az országot
és  elrendelte,  hogy  a  sportrendezvényeket  nézők  nélkül,  zárt  körülmények  között  kelljen
megtartani?

Budapest, 2020. november 13.
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